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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van de Vogelwerkgroep Het Gooi en Omstreken.  
16 maart 2023 in de infoschuur te Hilversum 
 
 
 
Deelnemende bestuursleden: Piet Spoorenberg, Wouter Rohde, Niek Wieringa, 

Doortje van Dijk en Huub Casander. 
Deelnemende leden:  50 (exclusief bestuur) volgens presentielijst. 
Afmeldingen:   7 
 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
 
Vraag: Evert Constandse wil via een ingezonden stuk 2 agendapunten (ingekomen stukken en 
rondvraag) toevoegen aan de agenda. 
Antwoord: Extra agendapunten die uiterlijk 2 weken voor de vergadering zijn ingebracht kunnen 
worden opgenomen en gecommuniceerd naar alle leden. Om die reden dragen de agendapunten 
‘ingekomen stukken’ en ‘rondvraag’ niet bij aan een correct verloop van de vergadering. Dit standpunt 
zal tijdens een volgende ALV ter besluitvorming voorgelegd worden. 
Schriftelijk inbreng en vragen die de geagendeerde punten betreffen, zijn uiteraard wel aan de orde. 
 
 
1. Vaststellen verslag Algemene Ledenvergadering van 2022 
- Alle leden keuren het verslag goed. 
 
 
2. Jaarverslag en jaarrekening 2022: 
- Vraag: Waarom zijn er geen activiteiten betrekking hebbend op de buitenlandreizen? 
- Antwoord: Hierover is al gesproken en besloten tijdens de ALV van maart 2022. Er zijn geen leden 

opgestaan om het stokje over te nemen van de teruggetreden organisatoren.   
 Tjeerd Ploeg merkt op dat er kennelijk spanning is ontstaan dor voorgaande punten. Hij ziet dat we 

allemaal ons best doen, en dat de communicatie hier het aandachtspunt is. 
- Pagina 5: Pieternel Blom moet zijn Pieternel Vlasblom. 
- Pagina 18: Pieternel heeft behalve een printer ook een externe harde schijf van de vereniging in 

beheer. 
 
 
3. Verslag kascontrolecommissie (kcc) 
- De kcc heeft haar controle uitgevoerd en complimenteert het financiële team met het goede werk. 

De commissie heeft nog enkele vragen die eind maart beantwoord zullen worden.  
De kcc stelt de leden van de VWG voor het bestuur ‘decharge’ te verlenen onder het voorbehoud 
van de laatste door de kascommissie uit te voeren controles. Om het als leden te kunnen blijven 
volgen zal de kascommissie zodra deze controles zijn uitgevoerd, hiervan verslag doen via de 
nieuwsbrief/website. 

 
 Decharge bestuur: 
- Na beoordeling van de antwoorden zal via de nieuwsbrief een eventuele aanbeveling komen om het 

bestuur decharge te verlenen. De vergadering gaat hiermee akkoord. 
 
 
4. Benoeming nieuw lid kascommissie: 
- Arie Vlasblom heeft zich bereid verklaard om zitting te nemen in de kcc. De vergadering stemt 

hiermee in.  
- Hugo Weenen wordt bedankt voor zijn inzet in de kcc in de afgelopen 3 jaren. 

 
 

5. Jaarplan en begroting 2023: 
- Het jaarplan en de begroting worden door alle leden goedgekeurd. 
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- De ledenadministratie vraagt instemming om voor de correspondentie milieuvriendelijk maar 
duurder papier te gebruiken. Akkoord.  
 

6. Bestuurssamenstelling en verkiezing: 
- a)  Piet Spoorenberg blijft nog 1 jaar actief als voorzitter.  

     Komend jaar verwachten we een opvolger te vinden. 
- b)  Ruud Willemstein wordt voorgesteld als de nieuwe secretaris. 

Huub Casander blijft komend jaar actief als algemeen bestuurslid onder anderen ter 
ondersteuning van de nieuwe secretaris. 

- c)  Niek Wieringa wordt herkozen. 
- d)  Wouter Rohde wordt herkozen. 
- e)  Onderzoek en bescherming blijft vacant, maar zal volgend jaar hopelijk worden ingevuld 

     door Piet Spoorenberg. 
-      Heleen Boelens (niet aanwezig) wordt voorgesteld als algemeen bestuurslid. Zij zal het komende   

     jaar de penningmeester ondersteunen om deze functie t.z.t. mogelijk over te kunnen nemen. 
 
De vergadering gaat akkoord met bovenstaande mutaties. 
 
 

7. Dineke Sluijters Vogelfonds: 
- Project 51, Oeverzwaluwenwand Cito. De financiële bijdrage aan dit project wordt door alle leden 

goedgekeurd.  
 
 

9. Wijziging Huishoudelijk Reglement in verband het innen van contributie via incasso: 
- Na een duidelijke uitleg door Pieternel gaat de vergadering akkoord met deze wijziging. 
 
 
Tot slot worden nog enkele mensen in het zonnetje gezet: 
- Rob Moolenbeek voor zijn werkzaamheden als eindredacteur van de Korhaan. 
- Pieternel Vlasblom en Gabe Langhout (afwezig) voor hun bijzondere inspanningen voor overgang 

van de financiële en ledenadministratie naar het nieuwe administratieve pakket Conscribo. 
- Dirk Prop krijgt een oorkonde voor zijn inzet als webmaster, het verzorgen van de nieuwsbrief en 

het organiseren van de jaarlijkse inventarisaties. 
 
 

Sluiting: 
Het bestuur bedankt de aanwezige leden voor hun aanwezigheid en inbreng. 
De vereniging dankt haar continuïteit en succes aan de inzet van haar leden. Het bestuur vindt 
daarom, dat er veel dank uitgaat naar de leden, die zich hier actief voor inzetten en anderen weer 
inspireren om dit ook te (blijven) doen. 
 


